

Title (en)
Shelf display.

Title (de)
Regalaufleger.

Title (fr)
Plateau pour organisation d'articles.

Publication
EP 0553752 A1 19930804 (DE)

Application
EP 93101102 A 19930125

Priority
DE 9200858 U 19920125

Abstract (en)

A shelf display serves for accommodating articles in a sales shelf unit. On its base plate (1) which consists of a plurality of display sections, vertical separating webs (5) can be inserted with lateral spacing from one another. The display sections are each elongate panel bars (3) which extend perpendicular to the front edge (2) of the shelf display and are connected to one another on their upper side (14) in an articulated and separable manner. The panel bars (3) are provided on their upper side (14) with at least one common flexible strip (4) which runs continuously transversely to the panel bars (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Regalaufleger dient zur Aufnahme von Gegenständen in einem Verkaufsregal. An seiner Grundplatte (1), die aus mehreren Auflegersektionen besteht, sind in seitlichem Abstand zueinander senkrechte Trennstege (5) einsteckbar. Die Auflegersektionen sind jeweils längliche, sich senkrecht zur Vorderkante (2) des Regalauflegers erstreckende Plattenriegel (3), die an ihrer Oberseite (14) gelenkig und trennbar miteinander verbunden sind. An ihrer Oberseite (14) sind die Plattenriegel (3) mit mindestens einem gemeinsamen, quer zu den Plattenriegeln (3) durchlaufenden flexiblen Streifen (4) versehen. <IMAGE>

IPC 1-7
A47F 5/00

IPC 8 full level
A47F 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 5/005 (2013.01); **F25D 2325/021** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 1688521 A 19281023 - BURG ALEX J
- [A] US 1450937 A 19230410 - BOSWORTH GEORGE P
- [A] GB 2194880 A 19880323 - FLUM PAUL MERCHANTISING IDEAS
- [A] EP 0224107 A2 19870603 - HENKEL KGAA [DE]
- [A] DE 8707372 U1 19880623

Cited by
GB2291788B

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
DE 9200858 U1 19920507; EP 0553752 A1 19930804

DOCDB simple family (application)
DE 9200858 U 19920125; EP 93101102 A 19930125